
Protokół Nr LI/2022 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 17 lutego 2022 r. w sali  spotkań w Centrum Kulturalno-Bibliotecznego 

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

Obrady trwały od godz. 900 do godz. 1830 

 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta i jego zastępca, Sekretarz Gminy, 

Radca Prawny, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz zaproszeni goście. 

 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 315 do nr 328 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu na dofinansowanie wojewódzkiej jednostki budżetowej 

powołanej pn. Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca handlowego przez rolników i ich 

domowników w piątki i soboty na terenie Gminy Dobre Miasto oraz ustalenia zasad 

prowadzenia tego handlu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-

Mazurskiemu w ramach przebudowy drogi wojewódzkiej nr 593 w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Nowa Wieś Mała, na działce ewidencyjnej nr 167/1, obręb 

Nowa Wieś Mała, gmina Dobre Miasto.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu na zadanie pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 593                         

w zakresie chodnika na odcinku Nowa Wieś Mała – Dobre Miasto”.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na odpłatne nabycie nieruchomości położonej                          

w Smolajnach.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych 

w Głotowie.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/298/2021 z dnia 23 listopada 

2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek                                 

o określonej pojemności.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marii 

Zientary-Malewskiej w Barcikowie w Szkołę Filialną podporządkowaną 
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organizacyjnie Szkole Podstawowej Nr 3 im. Rotmistrza Witolda Pileckiego                                       

w Dobrym Mieście. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie desygnowania przedstawicieli Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście do składu zespołu do spraw nagród i wyróżnień dla zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie 

sportowym.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/354/2018 Rady Miejskiej                             

w Dobrym Mieście z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci 

w Żłobku Miejskim w Dobrym Mieście, maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/104/2019 Rady Miejskiej                    

w Dobrym Mieście z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przycięcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny                             

w Gminie Dobre Miasto na lata 2022-2024.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście na rok 2022.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście na rok 2022.  

18. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

 
Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 9.00 

otworzył LI-ą sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14  radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy 

śmierć Pani Alicji Siteń radnej Rady Miejskiej w Dobrym Mieście w kadencji 1998 – 2002, 

której Rada Miejska w Dobrym Mieście w dniu 15 czerwca 2009 r. nadała tytuł „Zasłużony dla 

Dobrego Miasta” na dowód uznania szczególnych zasług gospodarczych oraz wybitną 

działalność na rzecz Miasta i Gminy Dobre Miasto. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, do którego: 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Kamil Tracewicz wnioskował                              

o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku Radnego Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 29 grudnia 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu 

tj. Stanowiska Rady Miejskiej odnośnie lokalizacji Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w Dobrym Mieście. 

 

Przewodniczący Rady poddał wnioski pod głosowanie: 

 

- I wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku Radnego Rady Miejskiej w Giżycku z dnia 29 grudnia 2021 roku, który 

Rada w drodze głosowania przy 14 głosach „za” przyjęła jednogłośnie ustalając, że powyższy 

temat będzie rozpatrywany w pkt. 17a. 

 

- II wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu tj. Stanowiska Rady 

Miejskiej odnośnie lokalizacji Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Dobrym 

Mieście, który Rada w drodze głosowania przy 11 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymujących 

się” przyjęła większością głosów ustalając, że powyższy temat będzie rozpatrywany w pkt. 17b. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami,                                        

w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu 

 

Protokół Nr XLIX z dnia 28 grudnia 2021 r. był do wglądu w Referacie Organizacyjnym 

Urzędu Miejskiego, wobec czego wszyscy zainteresowani mogli zapoznać się z jego treścią. 

Do ww. protokołu nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi. W związku  z tym  Przewodniczący 

Rady zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, 

w wyniku którego wniosek został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach „za”. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu na dofinansowanie wojewódzkiej jednostki budżetowej 

powołanej pn. Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówiła, dokonując uzasadnienia  Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  
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- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos zapytał dlaczego nie wszystkie gminy 

współfinansują utrzymanie biura w Brukseli a tylko część gmin z całego województwa. 

Następnie radny zapytał, czy powyższe biuro mogłoby reklamować nasze Dobre Miasto                           

w Brukseli. Radny poprosił o zgłoszenie tych zapytań do marszałka województwa. 

 

Radna Joanna Wasilewska odnosząc się do wypowiedzi radnego powiedziała, że jesteśmy 

częścią województwa i częścią Unii Europejskiej, w związku z tym możemy przekazać tak nie 

wielką kwotę na prowadzenie biura w Brukseli. Tym bardziej, że działające na naszym terenie 

Stowarzyszenie Warmiński Zakątek korzysta ze współpracy biura w Brukseli. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-

Mazurskiemu na dofinansowanie wojewódzkiej jednostki budżetowej powołanej pn. 

Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 11 głosach „za”, 1 głosie 

„przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę większością głosów.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecni radni Ryszard Janik i Kamil Tracewicz, który chwilowo wyszedł z sesji Rady). 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca handlowego przez rolników i ich 

domowników w piątki i soboty na terenie Gminy Dobre Miasto oraz ustalenia zasad 

prowadzenia tego handlu.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Sekretarz Gminy Zenon 

Połocki. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 
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Radny Edmund Wawirowicz zabierając głos zapytał o prowadzenie handlu w innych 

miejscach niż rynek, czyli na prywatnych gruntach na terenie gminy. 

 

Sekretarz odnosząc się do pytania radnego poinformował, że urząd odpowiada tylko za tereny 

gminne. 

 

Radny Mirosław Zadroga poruszył temat wykorzystania tzw. zamkniętych boksów na rynku 

w środku tygodnia. Radny poinformował, że stragany na rynku są otwierane i czynne tylko 

podczas weekendu. W związku z tym radny zaproponował, aby się zastanowić jak wykorzystać 

te budki, aby były otwarte również w tygodniu. 

 

Burmistrz ustosunkowując się do wypowiedzi radnego poinformował, że pod koniec sesji                      

w punkcie wolne wnioski  będzie prezes ZGK, czyli administrator rynku i wówczas będzie 

można wyjaśnić powyższy temat. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca handlowego przez rolników i ich 

domowników w piątki i soboty na terenie Gminy Dobre Miasto oraz ustalenia zasad 

prowadzenia tego handlu – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę 

jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu w ramach przebudowy drogi wojewódzkiej nr 593 w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Nowa Wieś Mała, na działce ewidencyjnej nr 167/1, 

obręb Nowa Wieś Mała, gmina Dobre Miasto.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Bartosz Kurantowicz zabierając głos powiedział, że cieszy się że na prośbę  

mieszkańców Nowej Wsi Małej Urząd podjął rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich i 

dzięki dobrej współpracy właściciel drogi wybuduje chodnik dla pieszych do końca wsi. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-

Mazurskiemu w ramach przebudowy drogi wojewódzkiej nr 593 w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Nowa Wieś Mała, na działce ewidencyjnej nr 167/1, obręb Nowa 

Wieś Mała, gmina Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata 

Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę 

jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu na zadanie pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 593                         

w zakresie chodnika na odcinku Nowa Wieś Mała – Dobre Miasto”.   

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-

Mazurskiemu na zadanie pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 593 w zakresie 

chodnika na odcinku Nowa Wieś Mała – Dobre Miasto” – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę 

jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 
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Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na odpłatne nabycie nieruchomości położonej                          

w Smolajnach.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski. 

(pokaz multimedialny). 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i Komisji 

Rolnej radni nie zajmowali się tym tematem, gdyż powyższa uchwała miała być zdjęta                                  

z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

W dyskusji głos zabrali radni Edmund Wawirowicz, Bartosz Kurantowicz, Anna 

Barbachowska, Joanna Wasilewska, którzy zastanawiali się nad nabyciem nieruchomości 

położonej w Smolajnach w niewielkiej odległości od terenu, gdzie znajduje się dawny Pałac 

Biskupów Warmińskich, na której mogłaby powstać przystań kajakowa i teren rekreacyjny. 

 

Zdaniem radnych Joanny Wasilewskiej i Magdaleny Kowalskiej należy się wstrzymać                                  

z podjęciem decyzji na dzisiejszej sesji Rady, gdyż radni nie przedyskutowali tego projektu 

uchwały na Komisjach Rady a temat jest bardzo ciekawy. 

 

Przewodniczący Rady zauważył, że kwota 56 tys. zł nie jest zbyt dużą kwotą, dlatego należy 

najpierw nabyć tą nieruchomość a potem będziemy się zastanawiać jak ją urządzić. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zgody na odpłatne nabycie nieruchomości położonej                          

w Smolajnach – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 11 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w Głotowie.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił, dokonując uzasadnienia Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  
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W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych                             

w Głotowie – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” i 2 głosach „przeciwnych” podjęła uchwałę większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/298/2021 z dnia 23 

listopada 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek                                 

o określonej pojemności.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej Tomasz Kowara. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/298/2021 z dnia 23 listopada 2021 

r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek                                 

o określonej pojemności – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Marii Zientary-Malewskiej w Barcikowie w Szkołę Filialną podporządkowaną 

organizacyjnie Szkole Podstawowej Nr 3 im. Rotmistrza Witolda Pileckiego                                       

w Dobrym Mieście. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski 

informując, że Szkoła Podstawowa w Barcikowie jest szkołą o strukturze organizacyjnej klas 

I – VIII. Obecnie w szkole uczy się łącznie 27 dzieci, przy czym klasy VI, VII i VIII nie 

funkcjonują, z powodu braku uczniów. Natomiast w klasach IV-V uczy się do 5 uczniów                             
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w klasie. Ponadto z roku na rok jest coraz mniej uczniów, w związku z czym należy 

przekształcić tą szkołę na strukturę organizacyjną klas I – III z oddziałami przedszkolnymi. 

Następnie burmistrz poinformował o trzech powodach, przez które zmniejsza się ilość uczniów 

w tej szkole, pomimo, że jak wynika z analizy danych demograficznych, spośród 150 dzieci                   

z miejscowości należących do obwodu szkoły w Barcikowie - 123 dzieci uczęszcza do innych 

placówek, czyli do Szkoły Podstawowej Nr 3 w Dobrym Mieście i do Szkoły Podstawowej                   

w Tuławkach.: 

- ponieważ poprzednia władza sama namawia rodziców, aby wypisali dzieci z tej szkoły i 

przenieśli do Szkoły Podstawowej Nr 3 w Dobrym Mieście, gdzie są lepsze warunki i lepsze 

zaplecze sportowe, 

- ponieważ jeździł autobus szkolny do gimnazjum, więc dzieci z podstawówki mogły przy 

okazji dojeżdżać do Szkoły Podstawowej Nr 3 przy gimnazjum, 

- trzeci powód to ekonomia, gdyż z roku na rok coraz więcej kosztuje utrzymanie jednego 

ucznia w tej szkole (w 2021 r. – 38 128,31 zł na 1 ucznia).   

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel informując, że jest sporo urodzeń w miejscowościach 

należących do obwodu szkoły w Barcikowie, ale rodzice nie chcą oddawać swoich dzieci do 

szkoły w Barcikowie, min. dlatego, że Szkoła Nr 3 w Dobrym Mieście jest szkołą                                                 

z rozbudowaną infrastrukturą sportową (basen, orlik) i innymi możliwościami (szkoła 

muzyczna). 

 

W dalszej kolejności Burmistrz odczytał pisma z poprzedniej kadencji z roku 2017 i 2018 – są 

to wytyczne, które mówią, że jeżeli w klasie będzie poniżej 4 uczniów to taki oddział należy 

zamknąć. I właśnie teraz mamy do czynienia z taką sytuacją. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia negatywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia negatywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Sołtys Sołectwa Barcikowo Edward Bielawski zabierając głos poinformował, że Szkoła 

Podstawowa w Barcikowie leży przy drodze nr 51 i położona jest we wsi, która się rozwija. 

Obwód szkoły obejmuje takie miejscowości jak Stary Dwór, Cerkiewnik, Barcikowo, 

Kabikiejmy i Kabikiejmy Dolne – są to miejscowości, w których powstaje coraz więcej nowych 

zabudowań. Poza tym jest to ostatnia wiejska szkoła, która jeszcze funkcjonuje i jest 

prowadzona przez gminę. Uczniowie tej szkoły otrzymują bardzo dobre wyniki podczas 

egzaminów próbnych i końcowych. Rodzice również starają się, aby utrzymać poziom tej 

szkoły i uczestniczą w życiu szkoły jak również sami za swoje środki finansowe odnawiają 

klasy i inne pomieszczenia. W związku z powyższym sołtys podsumowując swoją wypowiedź 

poprosił radnych, aby dać szansę dla szkoły w Barcikowie i ją reanimować, bo jak szkoła 

zostanie raz przekształcona na klasy I – III to nawet jak z roku na rok będzie więcej urodzeń i 

tym samym więcej dzieci to struktura szkoły nie wróci organizacyjnie do klas w przedziale I – 

VIII. 
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Dyrektor Szkoły Podstawowej w Barcikowie Gabriela Teofilak zabierając głos omówiła 

temat dotyczący funkcjonowania szkoły w Barcikowie oraz poinformowała, że osobiście wraz                                

z innymi nauczycielami jeździła z przygotowanymi ulotkami rekrutacyjnymi i kolorowankami 

dla dzieci po okolicznych miejscowościach i namawiała, aby rodzice oddawali swoje dzieci do 

Szkoły w Barcikowie, ponieważ szkoła jest przyjazna dla dzieci i uzyskuje bardzo dobre wyniki                              

w nauczaniu. 

 

Następnie głos zabrali rodzice, którzy stwierdzili, że uczniowie ze Szkoły Podstawowej                                   

w Barcikowie również korzystają z basenu i uczęszczają do szkoły muzycznej w Dobrym 

Mieście. Poza tym każdy mówi o ekonomii i sensie dalszego istnienia tej szkoły, a nikt nie 

patrzy na dobro ucznia i dzieci, które mają orzeczenia i mogłyby się nie odnaleźć w zbyt 

licznych klasach. 

 

Radne Anna Barbachowska i Małgorzata Konczalska poinformowały, że będą głosowały 

przeciw podjęciu tej uchwały. Natomiast radna Joanna Wasilewska poruszyła temat 

dofinansowania tej szkoły ze środków gminy. 

Zdaniem radnej Zdzisławy Kobylińskiej szkoła w Barcikowie powinna kwitnąć skoro                                                  

w obwodzie mieszka ok. 150 uczniów z 5 miejscowości, a jest inaczej i rodzice wożą dzieci do 

szkół w Dobrym Mieście lub do Tuławek. Natomiast do szkoły w Barcikowie obecnie chodzi 

tylko 25 dzieci i co byśmy nie zrobili to od woli rodziców zależy gdzie będę wysyłać swoje 

dzieci.  

 

Sołtys Sołectwa Barcikowo zabierając głos powiedział, że o tym czy ta szkoła zostanie, czy 

nie będą decydować radni, ale mieszkańcy chcą aby ta szkoła nadal istniała. Natomiast, jeżeli 

radni podejmą decyzje o likwidacji to sołtys poprosił, aby gmina nie sprzedawała budynku tylko 

przekazała do dyspozycji sołectwa. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marii 

Zientary-Malewskiej w Barcikowie w Szkołę Filialną podporządkowaną organizacyjnie 

Szkole Podstawowej Nr 3 im. Rotmistrza Witolda Pileckiego w Dobrym Mieście - 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 5 głosach „za”, 8 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” większością 

głosów odrzuciła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach Rady do godz. 14.30. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie desygnowania przedstawicieli Rady Miejskiej                                

w Dobrym Mieście do składu zespołu do spraw nagród i wyróżnień dla zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w krajowym lub międzynarodowym 

współzawodnictwie sportowym.  
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna z wnioskiem  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Komisja Oświaty wnioskowała, aby do składu zespołu przyznającego nagrody i wyróżnienia 

dla sportowców wyznaczyć ze składu Rady:  

                                  - radnego Edmunda Wawirowicza  

                                  - radnego Mirosława Zadrogę 

Komisja Budżetu i Komisja Rolna  –  poparły propozycję  Komisji Oświaty.    

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

wraz z wnioskiem Komisji Rady. 

 

Projekt uchwały w sprawie desygnowania przedstawicieli Rady Miejskiej w Dobrym 

Mieście do składu zespołu do spraw nagród i wyróżnień dla zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie 

sportowym – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 14 głosach „za” podjęła uchwały jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Ryszard Janik). 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/354/2018 Rady Miejskiej                             

w Dobrym Mieście z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci                               

w Żłobku Miejskim w Dobrym Mieście, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

oraz warunków zwolnienia z tych opłat.   

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 
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W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/354/2018 Rady Miejskiej                             

w Dobrym Mieście z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci                               

w Żłobku Miejskim w Dobrym Mieście, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

oraz warunków zwolnienia z tych opłat – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/104/2019 Rady Miejskiej                    

w Dobrym Mieście z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,                          

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła, dokonując uzasadnienie Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrym Mieście Monika Ćwiek.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu –opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos poruszył temat dotyczący opieki i usług 

opiekuńczych dla osób starszych. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/104/2019 Rady Miejskiej                    

w Dobrym Mieście z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,                          

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata 

Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 
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Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie przycięcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny                             

w Gminie Dobre Miasto na lata 2022-2024.  

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski, 

natomiast uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Kierownik Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Dobrym Mieście Monika Ćwiek.  

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przycięcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny                             

w Gminie Dobre Miasto na lata 2022-2024 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście na rok 2022.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Ryszard Łańko, który 

przypomniał, że Rada Miejska co roku ustala plan pracy Rady na dany rok, w związku z tym 

został przygotowany plan pracy Rady na 2022 rok.   

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu –opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście na rok 2022 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata 

Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 
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(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(w głosowaniu nie brała udziału radna Magdalena Kowalska, która chwilowo wyszła z obrad 

Rady). 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście na rok 2022.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Edmund 

Wawirowicz wraz z autopoprawką, aby z planu pracy Komisji Rewizyjnej wykreślić pkt. 1.  

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście na rok 2022 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady 

Małgorzata Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(w głosowaniu nie brali udziału radni Zdzisława Kobylińska i Jerzy Pakisz, którzy wyszli                             

z obrad Rady). 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach Rady do godz. 15.30. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad.17a. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Radnego Rady Miejskiej                        

w Giżycku z dnia 29 grudnia 2021 roku 

 

Projekt uchwały Przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Kamil 

Tracewicz informując, że Komisja po rozpatrzeniu wniosku na posiedzeniu w dniu 10 lutego 

2022 r. mając na względzie fakt, iż Statut Gminy Dobre Miasto nie przewiduje podejmowania 

stanowiska w formie uchwały Rady Miejskiej – z przyczyn formalnych zaopiniowała 

przedmiotowy wniosek jako niezasadny.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu –opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  
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- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Radnego Rady Miejskiej w Giżycku                       

z dnia 29 grudnia 2021 roku – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata 

Konczalska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 10 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym się” większością 

głosów podjęła uchwałę. 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(w głosowaniu nie brali udziału radni Zdzisława Kobylińska i Jerzy Pakisz, którzy wyszli                             

z obrad Rady). 

 

Ad.17b. Stanowisko Rady Miejskiej odnośnie lokalizacji Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych w Dobrym Mieście. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Ryszard Łańko. 

 

Stanowisko odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Konczalska. 

 

„Stanowisko Rady Miejskiej w Dobrym Mieście z dnia 17 lutego 2022 r. odnośnie lokalizacji 

Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Dobrym Mieście. 

           Rada  Miejska w Dobrym Mieście wyraża negatywną opinię  w sprawie lokalizacji 

inwestycji celu publicznego PSZOK wraz z niezbędnymi urządzeniami i obiektami 

towarzyszącymi oraz infrastrukturą techniczną i komunikacyjną, w miejscu proponowanym 

przez Pana Burmistrza na terenie działek  nr geod. 10/41, 457, 432/42, 12, 10/39 obr. 1 miasta 

Dobre Miasto oraz  dz. nr geod. 10/23, 274/5 obręb Nowa Wieś Mała, gmina Dobre Miasto 

wskazanych w obwieszczeniu z dnia 27 grudnia 2021 r.  

            Na L-ą sesji Rady Miejskiej w Dobrym Mieście odbytej w dniu 10 lutego 2022 r. nie 

podjęto żadnego stanowiska w tej sprawie.”.  

 

Stanowisko Rady Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 6 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła większością głosów. 

(stanowisko i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu), 

(nieobecni radni: Ryszard Janik, Zdzisława Kobylińska i Jerzy Pakisz), 

(radni, którzy byli obecni, ale nie brali udziału w głosowaniu: Anna Barbachowska, Mariusz 

Borek, Bartosz Kurantowicz, Kamil Tracewicz, Katarzyna Włodarska). 

 

Ad.18. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Informację o pracy Burmistrza między sesjami przedstawił Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski. Informacja obejmuje termin od 24 grudnia 2022 r. do 11 lutego 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady zabierając głos zapytał, czy ktoś z radnych, ma jakieś pytania do 

przedstawionej informacji? 
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Radny Mariusz Borek i Joanna Wasilewska poruszyli temat dotyczący opóźnień budowy 

miejskiego stadionu w Dobrym Mieście oraz zarzutów, jakie wpłynęły do przetargu, w wyniku 

czego trzeba było unieważnić przetarg. 

 

Następnie radny Mariusz Borek zapytał o boisko sportowe w Knopinie, czy będzie 

dostosowane, aby grupa młodzieżowa mogła tam rozgrywać mecze. 

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że boisko w Knopinie będzie 

dostosowane. 

 

Radny Edmund Wawirowicz poruszył temat pielęgnacji i przeglądu drzew na terenie gminy.   

 

Ad.19.Wolne wnioski. 

 

Radna Katarzyna Włodarska zabierając głos poruszyła następujące sprawy: 

- strategia rozwoju gminy, 

- monitoring, 

- remont przedszkola przy ul. Malczewskiego (są plany, aby te przedszkole wygasić, czy coś 

już wiadomo i czy były przeprowadzone rozmowy z rodzicami dzieci), 

- plany budowy żłobka przy ul. Grudziądzkiej, 

- utworzenie przedszkola w Jesionowie, 

- rozbiórka starego przedszkola. 

Na temat rozbiórki przedszkola głos zabrali radni: Joanna Wasilewska, Mariusz Borek, Anna 

Barbachowska, Małgorzata Konczalska. 

 

Radna Anna Barbachowska poruszyła temat postawienia wiaty przystankowej                                                  

w miejscowości Stary Dwór. 

 

Radna Małgorzata Konczalska poruszyła temat dotyczący składania projektów na place 

zabaw. 

 

Radna Magdalena Kowalska zabierając głos poinformowała, że ponieważ ostatnio aura nas 

nie rozpieszcza i trwają wichury, w związku z tym trzeba zabezpieczyć kontenery na odpady 

komunalne do segregacji oraz uprzątnąć śmieci na terenie byłego przedszkola.  

Następnie radna poruszyła temat dotyczący budowy PSZOK. 

 

Ad.20. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LI-ą sesję Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko                 Przewodniczący 

         Rady Miejskiej 

                    /-/ 

         Ryszard Łańko 

 


